
Swarzędz, dnia 17.12.2024 r. 

Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach 
oraz o udzielonych odpowiedziach. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące zapytania i interpelacje radnych:

1. Radny  Zbigniew  Talaga  otrzymał  odpowiedz  na  zapytanie  w sprawie  sposobu 
wydatkowania  środków  finansowych  na  zajęcia  rewalidacyjne  i  nauczanie 
indywidualne w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 
Miasto i Gmina Swarzędz.

2. Radny Adrian Senyk otrzymał odpowiedz na zapytanie w sprawie działań podjętych 
przez UMiG w Swarzędzu a Inwestorem odnośnie wybudowania ul. Mokrej z trwałej 
nawierzchni zgodnie z wydanymi warunkami.

3. Klubu  Radnych  Koalicja  Obywatelska  złożył  zapytanie  w  sprawie  zrzutu 
nieczystości płynnych do Jeziora Swarzędzkiego. Klub otrzymał odpowiedz.

4. Radny Adrian Senyk złożył interpelację w sprawie przygotowania koncepcji w celu 
wprowadzenia  nowych  rozwiązań  drogowych  w  tym  transportu  publicznego 
dostosowanych do obecnych warunków w gminie Swarzędz.

5. Radny Dawid Książkiewicz złożył zapytania w sprawie:

-  sytuacji  drogowej  na  skrzyżowaniu  ulic  Cieszkowskiego  i  Grudzińskiego  w 
Swarzędzu,

- wprowadzenia strefy ograniczonego ruchu we wsi Zalasewo. 

6. Radny Szymon Słomiński złożył zapytanie w sprawie przebudowy ulic Tysiąclecia i 
Nowowiejskiej w Swarzędzu.

Sporządziła:

Hanna Mełeń


